
Svar interpellation:

“VAD HÄNDE MED LINKÖPINGS ARBETE SOM FAIRTRADE CITY?”

Maria Moraes (MP) har i en interpellation ställt ett antal frågor till mig, här följer mina svar:

Vem är ansvarig politiker för arbetet med Fairtrade city denna mandatperiod?
Vi har inte utsett en ansvarig politiker eftersom vi ämnar avsluta vårt medlemskap i Fairtrade
city.

Är styrets ambition att Linköping ska fortsätta vara en Fairtrade city?
Nej. Vi är dock eniga med Miljöpartiet om att skattebetalarnas pengar inte ska bidra till
barnarbete eller fattigdom. Påverkan på miljön ska vara så liten som möjligt.
För att upprätthålla ambitionerna kommer kommunens riktlinjer för inköp och upphandling
justeras så att principerna för rättvis handel uppnås, vilket särskilt innefattar varor som
exempelvis kaffe och bananer.

Sedan tidigare ingår i kommunens riktlinjer för inköp och upphandling att särskild hänsyn
ska tas till ILO:s åtta grundläggande konventioner om mänskliga rättigheter i arbetslivet samt
FN:s barnkonvention. Detta kommer stå kvar även i fortsättningen.

Vad är de nya målsättningarna som satts för konsumtionen av produkterna som syns i
tabellen ovan?
Inga nya målsättningar för produkterna har satts de senaste åren.

Vår uppfattning är att arbetet sedan tidigare ligger på
Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen. Vi undrar om det är rätt plats och menar
att hållbarhetsavdelningen på kommunledningsförvaltningen skulle vara mer passande
för ett sådant kommunövergripande arbete. Hur ser styret på var arbetet ska ligga
under denna mandatperiod?
Arbetet, ansvaret och uppdraget ligger sedan tidigare på KLF/Hållbarhetsenheten. Däremot
har en tjänsteperson anställd på MoS arbetat med frågan på uppdrag av KLF. Var arbetet ska
ligga denna mandatperiod är inte aktuellt eftersom vi planerar att avsluta medlemskapet i
Fairtrade city.
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